
Title (en)
DEVICE FOR ELECTRICAL CONNECTION TO EARTH

Title (de)
ELEKTRISCHE ANSCHLUSSVORRICHTUNG ZUR ERDUNG

Title (fr)
DISPOSITIF DE RACCORDEMENT ELECTRIQUE A LA TERRE

Publication
EP 3490073 A1 20190529 (FR)

Application
EP 17203173 A 20171122

Priority
EP 17203173 A 20171122

Abstract (en)
[origin: CN109980445A] Electrical connection device to ground for a wire clamp (1), the device comprising a ground connection piece (10), and a
support piece (16), the ground connection piece (10) being gripped between thethread clamp (1) and the support piece (16) and kept in contact with
the thread clamp (1), the ground connection piece (10) being made of a non-magnetic material, with a layer of protective material deposited on the
surface of the ground connection piece (10).

Abstract (fr)
Dispositif de raccordement électrique à la terre pour un serre-fil (1), le dispositif comprenant une pièce de raccordement à la terre (10), et une pièce
d'appui (16), la pièce de raccordement à la terre (10) étant prise en tenaille entre le serre-fil (1) et la pièce d'appui (16) et maintenue au contact du
serre-fil (1), la pièce de raccordement à la terre (10) étant réalisée en un matériau amagnétique, avec une couche d'un matériau protecteur déposée
sur la surface de la pièce de raccordement à la terre (10).
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